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Schriftelijke vragen dienstapotheek Midden Kennemerland 

 
 

Geachte raad, 
 
De fractie van Lokaal Vitaal heeft ons een aantal vragen gesteld inzake de 
dienstapotheek Midden Kennemerland. In deze brief beantwoorden wij deze vragen. 
 
Vraag: bent u het met ons eens dat het voor de patiënt het meest praktisch en 
duidelijk is als alles op 1 locatie wordt geboden? 
 
Antwoord: Wij zijn van mening dat effectieve dienstverlening aan onze inwoners van 
groot belang is. Het aanbieden van deze dienstverlening op 1 locatie heeft onze 
voorkeur. 
 
Vraag: bent u het met ons eens dat het niet wenselijk is dat de 8000 individuele 
patiënten, vaak zieke mensen, na hun bezoek aan de huisartsenpost ’s nachts en in 
het weekend door moeten reizen voor hun medicijnen? 
 
Antwoord: Wij zijn van mening dat een goede dienstverlening van groot belang is en 
het reizen voor medicijnen zou moeten worden beperkt waar mogelijk. 
 
Vraag: bent u het met ons eens dat het voor het personeel van de Dienstapotheek ’s 
avonds, ’s nachts en in het weekend veiliger is om in een veilige omgeving als een 
ziekenhuis te werken? 
 
Antwoord: Voor zover ons bekend is een eventuele alternatieve locatie niet per 
definitie veiliger of onveiliger voor de betrokken medewerkers. Hierover een 
uitspraak doen is voor ons speculeren. 
 
Vraag: bent u bereid om daar waar mogelijk, aandacht te vragen voor dit probleem 
bij en druk uit te oefenen op het Rode Kruis Ziekenhuis teneinde deze naar onzes 
inziens verkeerde beslissing terug te draaien en om nogmaals in overleg te bekijken 
in hoeverre de beperkte ruimte van de Dienstapotheek kan worden ingepast in de 
nieuwbouw van het ziekenhuis? 
 
Antwoord: Samen met de regiopartners hebben we het bestuur van het Rode Kruis 
Ziekenhuis verzocht om in gesprek te geraken over de op handen zijnde 
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verplaatsing. Hierover hebben we u schriftelijk geïnformeerd. Voor ons als college is 
het voornaam om de dienstenapotheek te handhaven op de huidige locatie en 
hiertoe zetten wij ons de aankomende periode in. Wanneer er ontwikkelingen zijn 
hieromtrent informeren wij u uiteraard. 

Wij hopen u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders van Castricum, 

De heer W. van Twuijver De heer drs. A. Mans 
secretaris burgemeester 




